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فرماندار لارستان: 
وجود مشکلات نباید در روند ایجاد 

اشتغال خلل ایجاد کند

وجود  گفت:  لارستان  ویژه  فرماندار  و  استاندار  معاون 
مشکلات، چالش ها و کمبود اعتبار نباید در عزم و اراده 
و  اشتغال  ایجاد  به  کمک  برای  امر  متولیان  و  مدیران 
افزایش تولید در این شهرستان، کمترین خدشه و خللی 

ایجاد کند.
به گزارش ایرنا جلیل حسنی، در بازدید از روند ساخت 
افزود:  لارستان  شهرستان  صنعتی  و  تولیدی  واحد  دو 
اقتصادی و  نهادهای  به ویژه  اجرایی  دستگاه های مختلف 
مرتبط با امر تولید و اشتغال، باید بیش از پیش و با جدیت 

بیشتر وارد میدان عمل شوند.
وی بیان داشت: دولت و مجموعه مدیریت اجرایی استان 
و این شهرستان نیز با تمام توان، آماده حمایت و پشتیبانی 
از تولیدکنندگان و سرمایه گذاران در بخش های مختلف 
پیش بینی  اهداف  تحقق  و  توسعه  داد:  ادامه  است.حسنی 
تولید،  بستر  بر  شهرستان  این  آینده  چشم انداز  در  شده 
تولید و  امر سرمایه گذاری، جهش  از  تقویت و حمایت 

ایجاد اشتغال استوار است. 
فرماندار ویژه لارستان با اشاره به شعار محوری سال ۹۹ 
مبنی بر جهش تولید، گفت: اولویت دولت تدبیر و امید، 
پیگیری مسائل، مشکلات و رفع موانع واحدهای تولیدی 

است.
حسنی همچنین از اداره صنعت، معدن و تجارت و شرکت 
شهرک های صنعتی شهرستان لارستان خواست مهمترین 
صنعتی  واحدهای  موجود  چالش های  و  موانع  مشکلات، 
اعم از راکد، نیمه فعال و فعال با تولید پایین تر از ظرفیت 
اسمی را در اسرع وقت تهیه کنند تا اقدام ها و تمهیدات 
لازم برای فعالیت مجدد و تعیین تکلیف آنها نیز صورت 

گیرد.
وی، در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به بازدید 
از ۲ واحد صنعتی ریسندگی و تولید نخ پنبه و همچنین 
شرکت تن ماهی خورشی طلایی لارستان گفت: هدف از 
این  بازدید، بررسی مشکلات بخش تولید و صنعت  این 
شهرستان است و بر این باوریم که حضور در واحدهای 
تولیدی و صنعتی و شنیدن مشکلات این واحدها، موجب 
مشکلات  حل  برای  تلاش  و  صحیح  تصمیمات  اتخاذ 
آنها می شود.حسنی افزود: لارستان به ایجاد کارخانه های 
و  رونق  سرمایه،  تولید  جوانان،  اشتغال  برای  تولیدی 
اینگونه  از  نیز  ما  بی شک  و  دارد  نیاز  منطقه  بالندگی 

واحدهای تولیدی حمایت خواهیم کرد.
سال  فجر  دهه  در  که  پنبه  نخ  تولید  ریسندگی  کارخانه 
هزار  سه  مساحت  به  زمینی  در  آن  ساخت  عملیات   ۹۸
پیشرفت  درصد   ۴۵ حدود  هم اینک  شد،  آغاز  مترمربع 
فیزیکی دارد و تاکنون حدود ۵۰ میلیارد ریال برای آن 

هزینه شده است.

بختگان

مهار کامل آتش در عرصه های 
منابع طبیعی دهمورد شهرستان 

بختگان
شهرستان  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  اداره  سرپرست   
منطقه  طبیعی  منابع  عرصه های  آتش سوزی  از  بختگان 
دهمورد بختگان خبر داد و گفت با تلاش نیروهای منابع 
مهار  ممکن  زمان  کمترین  در  منطقه  دامداران  و  طبیعی 

شد.
اداره  از روابط عمومی  به نقل  به گزارش روزنامه طلوع 
حامد  فارس،  استان  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  کل 
سلیمانی با اعلام این خبر گفت: در پی دریافت گزارش 
آتش سوزی و مشاهده دود در ارتفاعات منطقه دهمورد از 
توابع بخش مرکزی شهرستان بختگان هماهنگی های لازم 
با ستاد مدیریت بحران شهرستان انجام و نیروهای امدادی 
هلال احمر،  نیروهای  همکاری  با  طبیعی  منابع  جمله  از 
این  مهار  به  اعزام و موفق  منطقه  به  سپاه و مردم محلی 

آتش سوزی شدند.
تجهیزات  به  مجهز  اکیپ  دو  اعزام  از  همچنین  وی 
محل  به  نی ریز  شهرستان  طبیعی  منابع  از  حریق  اطفاء 
و  گرما  فصل  وجود  با  گفت:  و  داد  خبر  آتش سوزی 
خشک شدن علف ها و مزارع مهار حریق بسیار سخت و 

غیرقابل کنترل است.
سلیمانی با قدردانی از حضور سریع و به موقع دامداران و 
چوپانان در منطقه دچار حریق گفت: این حریق به علت 
عدم وزش باد محلی با کمک نیروهای امدادی در همان 

ساعات اولیه مهار شد.
از  این حریق را کمتر  بختگان مساحت  اداره  سرپرست 

منابع  نیروهای  افزود:  و  کرد  اعلام  مترمربع  هزار  پنج 
پایش  و  آتش  مجدد  شروع  از  جلوگیری  جهت  طبیعی 
اطفا در محل  از  نیم سوخته چندین ساعت پس  بوته های 

باقی مانده و اقدام به پاکسازی محدوده حریق کردند.

استان بوشهر

توسعه مناسبات تجاری با 
کشورهای همسایه در اولویت اتاق 

بازرگانی بوشهر قرار گیرد

با  تعامل  بندر بوشهر  بازرگانی  اتاق  استاندار بوشهر گفت:   
و  تجاری  مناسبات  توسعه  هدف  با  را  همسایه  کشورهای 

اقتصادی در اولویت کار خود قرار دهد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی استانداری 
بوشهر، عبدالکریم گراوند در نشست شورای گفت و گوی 
بیان  به  اشاره  با  بوشهر  استان  خصوصی  بخش  و  دولت 
مشکلات تجار بوشهری برای مراوده تجاری با کشور کویت 
با  بوشهری  بازرگانان  روادید  مشکلات  حل  برای  افزود: 
کشور کویت پیگیری و مکاتبه لازم با وزارت امور خارجه 

و وزارت کشور انجام خواهد شد.
کشورهای  با  تعامل  باید  نیز  بازرگانی  اتاق  کرد:  بیان  وی 
در  اقتصادی  و  تجاری  مناسبات  توسعه  با هدف  را  همسایه 
دستور کار خود قرار دهد چراکه استان بوشهر در این زمینه 

از ظرفیت بالایی برخوردار است.
گراوند گفت: تسهیل گری برای ارتباطات استان های مرزی 
تجاری  فعالیت های  رونق  هدف  با  همسایه  کشورهای  با 

بازرگانی ضروری است.
تعیین  پیرامون  خود  صحبت های  از  دیگری  بخش  در  وی 
دولت  سیاست  کرد:  عنوان  گمرکی  کالاهای  تکلیف 
و  بنادر  در  موجود  کالاهای  تکلیف  تعیین  در  تسریع  بر 

گمرکات و تخلیه بنادر از این کالاهاست.
گراوند عنوان کرد: در راستای رفع مشکلات بخش خصوصی 
کارشناسی  کار  با  باید  دستگاه ها  مدیران  و  بازرگانی  اتاق 
گوی  و  گفت  شورای  نشست های  در  را  خود  مهم  مسائل 

دولت و بخش خصوصی مطرح کنند.
وی ادامه داد: در هر نشست نیز مدت زمان مشخصی برای 
پیگیری مصوبات تعیین می شود تا مصوبه ها با دقت و ظرفت 

بیشتری دنبال شود.
گراوند بیان کرد: راه نجات اقتصاد کشور در شرایط کنونی 
تعامل دولت و بخش خصوصی است و این مهم اکنون بیش 

از هر زمان دیگری باید مورد توجه واقع شود.
استاندار بوشهر همچنین با اشاره به مشکلات پرورش دهندگان 
میگوی استان که در جریان شیوع کرونا با آن مواجه شدند 
بیان کرد: دغدغه فعالان پرورش میگوی استان به حق است 
و این دغدغه ها از سوی وزارت جهاد کشاورزی و وزارت 

صمت باید با جدیت پیگیری و دنبال شود.
سایت های  موردنیاز  شرب  آب  با  ارتباط  در  افزود:  وی 
پرورش میگو نیز باید نیازسنجی صورت گیرد تا زمینه انتقال 

آب بوسیله شبکه لوله کشی به این سایت ها فراهم شود.
وجود  با  فردی  شده  دیده  مواردی  در  کرد:  عنوان  گراوند 
مشکل کم آبی ۴۰۰ نهال را با آب شرب آبیاری می کند که با 

چنین تخلف های آشکاری باید برخورد قاطع صورت گیرد.

قیمت نان در بوشهر افزایش یافت
 رئیس سازمان صنعت، معدن وتجارت استان بوشهر گفت: 
به موجب تصمیم گرفته شده در جلسه کارگروه گندم آرد و 
نان در ۱۰ خرداد ۹۹ قیمت مصوب انواع نان یارانه ای و نیمه 

یارانه ای در این استان افزایش یافت.
سازمان  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
صمت بوشهر، سید حسین حسینی به رسانه ها اعلام کرد: بر 
این اساس، نان لواش معمولی یارانه ای )که بیشترین مصرف 
را دارد( با وزن چانه ۱۵۰ گرم و وزن نان ۱۰۵ گرم به قیمت 
۲۵۰ تومان خواهد بود.وی بیان کرد: تافتون تنوری ماشینی 
گرد یارانه نیز با وزن چانه ۱۸۰ گرم، وزن نان ۱۸۰ گرم به 

قیمت ۳۵۰ تومان تغییر قیمت پیدا کرد.
حسینی ادامه داد: قیمت نان لواش ریزشی یارانه ای، سنگک 
ماشینی ریزشی آزادپز و سنگک ماشینی آزادپز یک هزار و 
نان بربری آزاد پز،  نا سنگک سنتی آزادپز،  ۵۰۰ و قیمت 
نان تافتون تنوری آزادپز و نان لواش ماشینی آزادپز نیز به 
 ۳۰۰ و   ۷۵۰  ،۲۰۰ و  هزار  یک   ،۷۰۰ و  هزار  یک  ترتیب 
تومان تعیین شده است.وی یادآور شد: قیمت جدید نان از 
امروز )پنجشنبه ۲۲ خرداد( در استان بوشهر اعمال شده است.
بیان  بوشهر  استان  وتجارت  معدن  صنعت،  سازمان  رئیس 
است  الزامی  مصوب  قیمت های  و  وزن  دقیق  رعایت  کرد: 
به  تنها  افزودنی ها  دیگر  و  کنجد  از  استفاده  همچنین  و 
درخواست مشتری است در غیر این صورت اولویت پخت 

با نان ساده است.

گناوه

مشکل آب بسیاری از روستا های 
گناوه حل شد 

از  بسیاری  آب  کمبود  گفت:  گناوه  فاضلاب  و  مدیرآب 
روستاهای این شهرستان برطرف شده است.

از  جوان  خبرنگاران  باشگاه  های  استان  گروه  گزارش  به 
بوشهر، علی محمدی مدیرآب و فاضلاب شهرستان  گناوه 
شهرستان  این  روستاها  از  بسیاری  آب  مشکل  کرد:  بیان 
بررسی و کاهش یافته و هم اکنون در حال بررسی و تغییر 
وضعیت آب روستاهای محمد صالحی و عباسی هستیم که 
آب  توزیع  در  پایداری  شرایط  به  هفته  پایان  تا  امیدواریم 
این دو روستا برسیم.او افزود: باتوجه به انجام تغییرات مثبت 
روی خطوط آب روستای محمد صالحی و عباسی،  آب این 
روستاها طبق برنامه وصل است، اما مصرف بیش از حد در 
روستای عباسی باعث افت فشار شده که تعدادی از منازل در 

ساعات پایانی شب آب دریافت کردند.
 مدیرآب و فاضلاب گناوه با بیان اینکه قطع آب در این دو 
روستا وجود نداشته است، ادامه داد: روستاهای این شهرستان 
در زمینه زیرساخت ها و مدیریت مصرف آب مشکل اساسی 

دارند.
در  آب  موجود  وضع  از  رفت  برون  برای  گفت:  محمدی 

روستاهای این شهرستان نیاز به زمان و اعتبار مناسب است.
برابر   ۵/۲ حداقل  شهرستان  این  روستاهای  عمده  افزود:  او 
بابت  از  کمبودی  که  می کنند  دریافت  آب  مصوب  سرانه 

تأمین نباید داشته باشند.
 مدیرآب و فاضلاب گناوه عنوان کرد: مشکلات شبکه آب، 
مصرف بالای خانه باغ ها و دام ها و همچنین توجه نکردن به 
مدیریت مصرف در بعضی از روستاها مشکل ساز شده است 

که رفع آنان در گرو همکاری مردم است.

 

استان هرمزگان
مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان:

هیچ مدرسه ای حق گرفتن هزینه 
فعالیت های فوق برنامه ندارد

مشخص  تا  گفت:  هرمزگان  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
فعالیت های  مدارس و چگونگی روند  شدن وضعیت شهریه 
آموزشی در سال تحصیلی آینده، دریافت هرگونه هزینه ای 

بابت فعالیت های فوق برنامه ممنوع است.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل 
آموزش و پرورش استان هرمزگان، موسی دادی زاده سرخائی 
در جلسه پروژه مهر آموزش و پرورش استان هرمزگان گفت: 
مدارس خصوصاً مدارس غیردولتی تا مشخص شدن وضعیت 
چگونگی فعالیت های آموزشی و پرورشی در سال تحصیلی 
ندارند.  را  فوق برنامه  فعالیت های  هزینه  گرفتن  حق  آینده، 
وی افزود: دریافت هزینه فوق برنامه ها تحت هر عنوان نظیر 
فوق برنامه آموزشی، پرورشی یا غیر آموزشی و خدمات ویژه 
)غذا، سرویس و …( در مدارس دولتی و غیردولتی ممنوع 
است.دادی زاده ادامه داد: مدارس غیردولتی از گرفتن آزمون 
و  آموزش  تخطی،  در صورت  و  کنند  اجتناب  نیز  ورودی 
پرورش به صورت جدی پیگیر حقوق دانش آموزان می باشد.
مدیرکل آموزش و پرورش استان هرمزگان با مهم برشمردن 
بازدیدهای میدانی، بر مستمر بودن بازدیدها از روند ثبت نام، 
دریافت شهریه، سنجش دانش آموزان، توزیع کتب و دیگر 

مسائل آموزشی و پرورشی مدارس تأکید کرد.
دادی زاده با اشاره به شعار سال » جهش تولید« اشاره کرد 

قشم

طرح تحقیق و تفحص از منطقه 
آزاد قشم در مجلس کلید خورد

 عضو مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس شورای اسلامی 
به  قشم  آزاد  منطقه  از  تفحص  و  تحقیق  طرح  ارجاع  از 

کمیسیون اقتصادی خبرداد.
با  گفت وگو  در  تفحص  و  تحقیق  این  طراح  مرادی،  احمد 
ایسنا، افزود: تحقیق و تفحص طبق ماده ۲۱۲ آئین نامه داخلی 
وضعیت  عملکرد،  بررسی  موضوع  با  قشم  آزاد  منطقه  از 
حریم  تصرف  ملی،  اراضی  واگذاری  نحوه  جوانان،  اشتغال 
و  سرمایه گذاران  به  توجه  و  سرمایه گذاری  وضعیت  دریا، 

تجار در منطقه آزاد قشم نیز ارائه شده است.
منطقه  تأسیس  از  از سی سال  بیش  باگذشت  داد:  ادامه  وی 
آزاد قشم نیز این مجموعه نتوانسته در تحقق پیش بینی ها از 
راه اندازی اش موفق عمل کند و شاهد هستیم به جای تولید و 
رونق اشتغال شاهد وضعیت اقتصادی نامناسب و عدم برنامه 

منسجم برای خروج از این وضعیت هستیم.

مرادی با اشاره به اینکه طبق قوانین موجود در مجلس شورای 
شورای  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  به  طرح  این  اسلامی 

اسلامی ارجاع داده شد.

استان خوزستان

خرید تضمینی کلزا در خوزستان 
۸۰ درصد افزایش یافت

سال  به  نسبت  درصد   ۸۰ امسال  گفت:  خوزستان  استاندار 
اهمیت  دارای  استان خوزستان  و  داشتیم  گذشته خرید کلزا 

حیاتی کشت کلزا در کشور است
اظهار  تسنیم،  خبرنگار  با  گفت وگو  در  شریعتی  غلامرضا 
یک  حدوداً  خوزستان  استان  در  امسال  خوشبختانه  داشت: 
خریداری  گندم  استان خوزستان  در  هزارتن   300 و  میلیون 
شده و در شهرستان شوش 160 هزار تن گندم خریداری شده 
استوی از رشد 80 درصدی افزایش خرید کلزا نسبت به سال 
زراعی خبرداد و افزود: استان دارای اهمیت حیاتی در کشت 
 78 امسال  زراعی  سال  استان طی  در  است،  در کشور  کلزا 
هزارتن کلزا خریداری شده و خوزستان رکورددار تولید کلزا 
در کشور است.استاندار خوزستان تصریح کرد: پایگاه امداد 
در کشت  حیاتی  اهمیت  دارای  استان  شهری  بین  نجات  و 
بسیار  دارای  که  شوش  و  اندیمشک  است.  کشور  در  کلزا 
اهمیت لازم بوده و با هزینه 6 میلیارد تومان به بهره برداری 
رسیده بود افتتاح شد.وی گفت: استان خوزستان یک استان 
زیادی  بحران های  موارد   4 سال ها  این  در  و  است  بلاخیز 
بودند و مردم  پای کار  نجاتگران هلال احمر همیشه  شده و 

توانستند از خدمات هلال احمر بهره ببرند.
 رئیس مجمع نمایندگان خوزستان 

در مجلس:
دلایل اعتراض نمایندگان 

خوزستان به وزیر
 پروژه بهشت آباد متوقف شود

 

رئیس مجمع نمایندگان خوزستان در مجلس شورای اسلامی 
علنی مجلس  نمایندگان خوزستان در صحن  اعتراض  دلایل 
مجلس  جلسه  شدن  متوقف  و  نیرو  وزیر  سخنرانی  حین  در 

را تشریح کرد.
به  اشاره  با  مهر  خبرنگار  با  گفتگو  در  حسینی  کریم  سید 
اعتراض نمایندگان خوزستان در حین سخنرانی وزیر نیرو در 
صحن علنی مجلس شورای اسلامی در هفته جاری و متوقف 
شدن جلسه مجلس برای دقایقی اظهار کرد: اولویت نخست 
نمایندگان خوزستان در مجلس یازدهم، مسئله آب است چرا 
که بی توجهی به این مسئله در سال های اخیر باعث نارضایتی 
به  اشاره  با  است.وی  شده  بی شماری  اعتراض های  و  مردم 
به  مربوط  مردم خوزستان  بین  در  نارضایتی  بیشترین  اینکه 
مشکلات حوزه وزارت نیرو است، افزود: با توجه به اینکه 
سخنرانی وزیر نیرو در مجلس، اولین حضور رسمی وی در 
مجلس فعلی به شمار می رود و تذکر، نطق اضطراری و سؤال 
برای طرح دغدغه های مردم از سوی نمایندگان کافی نبود، 
تریبون  جلوی  به  خوزستان  نمایندگان  برخی  هماهنگی  با 
سخنرانی رفته و ضمن قطع کردن سخنرانی وزیر، خواستار 
توجه به مشکلات و معضلات مردم در استان خوزستان شدیم.
نماینده مردم اهواز در مجلس شورای اسلامی گفت: اعتراض 
ما به وزیر به این علت بود که وی باید فوراً با نمایندگان 
خوزستان در مجلس جلسه ای بگذارد و دغدغه های مردم به 
وی منتقل شود و وی نیز به همراه کارشناسان وزارت نیرو 
نسبت به ارائه پاسخ های لازم به دغدغه های مردم خوزستان 
جدی  خواسته  و  دغدغه   ۶ به  اشاره  با  کند.حسینی  اقدام 
کرد:  تصریح  نیرو  وزارت  حوزه  در  خوزستان  نمایندگان 
و  نیرو  وزیر  به  اعتراض  و  سرپایی  به صورت  را  مسئله   ۶
تقی پور معاون وی منتقل کردیم و تأکید داریم وزیر نیرو 
در جلسه ای فوری نسبت به شنیدن این ۶ دغدغه نمایندگان 
اولین  داد:  ادامه  کند.وی  اقدام  زمینه  این  در  مشکل  حل  و 
دغدغه نمایندگان خوزستان موضوع انتقال آب از طریق تونل 
بهشت آباد بود که اعتقاد داریم باید فوراً متوقف شود چرا که 
برای خوزستان فاجعه بار خواهد بود. وزیر نیرو اعلام کرد که 
این پروژه متوقف شده ولی ما عقیده داریم این پروژه فعال 
است و وزارت نیرو به دنبال مجوز زیست محیطی آن است. 
بهشت  آب  انتقال  تونل  کارگاه  که  کرد  اعلام  نیرو  وزیر 
آب از سرچشمه های کارون دایر است ولی فعال نیست ولی 
ما عقیده اعلام کردیم اگر فعال نیست باید فوراً جمع آوری 
شود.رئیس مجمع نمایندگان خوزستان ادامه داد: مسئله دومی 
تأمین  مسئله  دارند،  اعتراض  آن  به  نسبت  نمایندگان  که 
آب شرب مناطق مختلف استان خوزستان است. این روزها 
وزارت نیرو به دنبال مطرح شدن مسئله به بخش غیزانیه اهواز 
توجه کرده است ولی در خوزستان، ده ها منطقه مثل غیزانیه 
و  دارای کیفیت  تأمین آب شرب  به  نسبت  باید  داریم که 

کمیت مناسب برای آنها اقدام فوری صورت بگیرد.حسینی 
مسئله  دادیم؛  اطلاع  وزیر  به  که  سومی  مسئله  کرد:  تأکید 
استان  مناطق  اغلب  که  است  خوزستان  در  فاضلاب  بحران 
معضل  این  حل  برای  باید  و  است  کرده  درگیر  خود  با  را 
مواجه کرده  با چالش  استان  در  را  فراوانی  که خانواده های 
رهبر  این درست که  نیرو چاره اندیشی کند.  وزارت  است، 
معظم انقلاب اسلامی برای حل مشکل آب و فاضلاب اهواز 
به خوبی حمایت کرده اند ولی مدیران وزارت نیرو نیز باید 
باشند و معضل آب و  در این خصوص سرعت عمل داشته 
چهارم  مسئله  داد:  ادامه  کنند.وی  مرتفع  را  استان  فاضلاب 
مسئله  مجلس،  در  نمایندگان خوزستان  از سوی  مطرح شده 
قطع  و  است  کشور  استان  گرم ترین  خوزستان  است.  برق 
استان قابل تحمل  این  شدن برق مردم حتی برای دقایقی در 
نیست در حالی که برخی مناطق استان با چالش کمبود برق 
پایدار مواجه هستند و به وزیر نیرو اعلام شد که این مسئله 
باید فوراً در دستور کار وزارت نیرو قرار بگیرد.نماینده مردم 
اهواز در مجلس شورای اسلامی به خواسته پنجم نمایندگان 
خوزستان در مجلس شورای اسلامی از وزیر نیرو اشاره کرد 
و گفت: صدور مجوز آب برای فاز دوم طرح کشاورزی مقام 
معظم رهبری برای ۲۲۹ هکتار نیز از دیگر خواسته نمایندگان 
استان از وزیر نیرو بود که این مجوز که می تواند زمین های 
نیرو معطل مانده  فراوانی در استان را احیا کند، در وزارت 
در  داریم.حسینی  را  در صدور آن  تسریع  انتظار  ما  و  است 
کرد:  بیان  نیرو  وزیر  از  نمایندگان  ششم  خواسته  خصوص 
نصب  و  عزل  در خصوص  نیرو  وزیر  به  ما  دیگر  اعتراض 
مدیران وزارت نیرو در استان خوزستان بود که ما به شدت 
به آن معترض هستیم و قصد داریم نظرات خود را به وزیر 
چاره اندیشی  وضع  این  بهبود  به  نسبت  تا  کنیم  اعلام  نیرو 

فوری صورت بگیرد.

اهواز

تامین ۳۳ میلیارد ریال برای 
اشتغال و اقدامات فرهنگی در 

ملاشیه اهواز 
 مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( خوزستان گفت: ۳۳ 
برنامه های فرهنگی  اجرای  اشتغال،  ایجاد  برای  میلیارد ریال 
اهواز در قالب یک تفاهمنامه  و قرآنی برای منطقه ملاشیه 

هزینه می شود.
مرتضی موصلی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا در راستای 
ارتقای عدالت اجتماعی در مناطق محروم خوزستان بیان کرد: 
امام خمینی )ره(  امداد  بین کمیته  براساس تفاهمنامه ای که 
خوزستان و مجمع جهادگران خوزستان منعقد شده برنامه های 
کار  دستور  در  اهواز  ملاشیه  منطقه  پیشرفت  برای  مفیدی 
 ۳۳ از  بیش  تفاهمنامه  این  براساس  افزود:  گرفت.وی  قرار 
میلیارد ریال بودجه تأمین خواهد شد که با محوریت ایجاد 
از  بخشی  مسکن  تعمیر  و  تأمین  شغلی،  فرصت   ۷۰ حداقل 
خانواده های نیازمند منطقه و همچنین ارائه خدمات فرهنگی 

به ویژه فرهنگ قرآنی، هزینه خواهد شد.

استان کهگیلویه و بویراحمد

۶۰ روستای کهگیلویه و بویراحمد 
به شبکه ملی اطلاعات متصل 

شدند

مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات کهگیلویه و بویراحمد 
به  استان  این  روستای   ۶۰ شده  انجام  پیگیری های  با  گفت: 

شبکه ملی اطلاعات متصل شدند.
جواد غلام پور  در گفت وگو با خبرنگار تسنیم اظهار داشت: 
و  میلیارد   22 شده  هزینه  اعتبار  با  استان  این  روستای   60
که  شدند  متصل  اطلاعات  ملی  شبکه  به  تومان  میلیون   650
از این میزان اعتبار یک میلیارد و 650 میلیون تومان توسط 
بخش خصوصی و 21 میلیارد تومان توسط وزارت ارتباطات 

و فناوری اطلاعات تأمین شده است.
وی یکی از شعارهای وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات را 
»ایران هوشمند، آینده روشن، دسترسی همگانی« عنوان کرد 
و افزود: 312 سایت با دربرگیری یک هزار و 34 روستا در 
تمام استان های کشور افتتاح و به بهره برداری می رسد که از 

این تعداد 60 روستا در استان کهگیلویه و بویراحمد است.
 34 و  هزار  یک  دسترسی  از  رونمایی  کرد:  ابراز  غلام پور 
روستا به شبکه ملی اطلاعات در راستای تداوم توسعه خدمات 
دیجیتال ایرانسل با حضور وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات 

24 خردادماه برگزار می شود.
وی با اشاره به نامگذاری امسال بنام جهش تولید توسط مقام 
معظم رهبری، ادامه داد: این جهش جز با پشتوانه مردمی و 
مهیا ساختن بستر ارتباطی برای ایجاد کسب و کارهای نو از 

جمله روستائیان محقق نمی شود.

فرماندار بویراحمد با اشاره افزایش روزانه افراد مبتلا به ویروس کرونا، گفت: هنوز شرایط برای اسکان مسافر و گردشگر در شهر یاسوج وجود ندارد.
به گزارش خبرگزاری تسنیم از یاسوج، شاهرخ کناری در نشست ستاد مبارزه با کرونا در کهگیلویه و بویراحمد اظهار داشت: کماکان شرایط برای 
اسکان در پارک ها و میدان ها را نداریم و  مجبور هستیم شرایط تعطیلات عید فطر را ادامه دهیم و امیدوارم با همکاری نیروی انتظامی از اسکان 

گردشگران و مسافران جلوگیری شود.
وی شلوغی مطب پزشکان و افزایش احتمالی افراد مبتلا به کرونا را نگران کننده دانست و افزود: ستاد کرونای استان محل قرنطینه ها را به بیرون از 

شهرها انتقال دهد که دغدغه ای برای خانواده ها ایجاد نشود و رعایت پروتکل ها در جایگاه های سوخت را جدی بگیرند.
شهردار یاسوج مرکز استان کهگیلویه و بویراحمد نیز در این نشست افزود: شیوع کرونا با شدت ادامه دارد که باید از ظرفیت فضای مجازی برای 
آگاه کردن مردم در زمینه کاهش حضور در مراسم های تشییع، ختم و خاکسپاری و عروسی استفاده کنیم زیرا افزایش تجمعات نگران کننده است.

شرایط برای اسکان گردشگران در یاسوج فراهم نیست!


